
KULTURELT UDVALG indkaldes herved til rnøde 
tirsdag den 4, februar 1986 kl. 14.00 
i mødelokalet på Slangerupgård med følgende 
dagsorden:

Fraværende:

ORIENTERING QG EFTERRETNING.

a)
Elevrådet ved Kingoskolen fremsender klage om 
svigtende varme og oversvømmelse på skolen den 
20. januar d.å.

Lærerrådet ved Kingoskolen fremsender klage 
over indeklimaforholdene p.g.a. 
vandindtrængen rn.v.

Skoledirektørens redegørelse til elevrådet.

b>
Vandskade på Ejegodskolen.

./. Kopi af notat fra Ejegodskolen vedlægges.

c >
Cirkulære af 11. september 1985 om 
folkebiblioteks
planlægning.

./. Kopi vedlægges.

d)
Danmarks Skolebiblioteksforening indbyder til 
konference om skolebibliotekerne i det næste 
10-år
den 6. og 7. marts 1986 på Hotel Hvide Hus i 
Aabenraa.

e )
Den kommunale højskole fremsender kursustilbud 
om
"SKOLE- OG KULTUROMRÅDET - KOMMUNALBESTYRELSES
MEDLEMMER".

f)
Forvaltningen har i skrivelse af 27/1 1986 
meddelt AOF afslag på ansøgning om tilskud til 
leje af bus i forbindelse med studiekreds 
omkring kommuneplanen.
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SKQLEBØRNSTRANSPQRT I SKOLEÅRET 1986/87.

Udvalget anmodes om, at træffe beslutning om 
hvorvidt skolebørnstransporten fra skoleåret 
1986/87 skal fortsætte uændret eller udbydes i 
licitation.

Forvaltningen vil i den forbindelse indstille 
at skolebornstransporten fra kommende skoleår 
udbydes i licitation på flg. områder:

a. Skolebusrute 493.
b. Kørsel af elever fra Uvelse skole til 

svømmeundervisning.
c. Kørsel af elever fra Slangerup kommune til 

Sigerslevøster Privarskole.
d. Særlig transport - en del af den nuværende 

taxi-kørsel.

Forvaltningen skal bemærke til de enkelte 
områder:
ad a : På baggrund af trafikudvalgets planer om 
trafiksanering af Slangerup by indstilles at 
skolebusrute 493 omlægges til flg. rute.
Tornebakken/Kvinderupvej, Frederiksborgvej, 
Manderupvej, Hørupvej, Frederikssundsvej, 
Højskolevbej, Sundbylillevej, Jørlunde Bygade, 
Rappendamsvej, Slagslundevej, GI.
Københavnsvej, Københavnsvej, Brobæksgade, 
Kongensgade, Jordhøjvej, Idrætshallen, 
Jordhøjvej, Lystrupvej, Bakkebo, Lystrupvej, 
Jordhøjvej, Idrætshallen, Jordhøjvej, 
Kongensgade, Brobæksgade, Slagslundevej, 
Lindegårdskolen.
Skolebussen kører ad denne rute hver time efter 
nuværende køreplan fra kl. 7.20 til 10.20 og i 
modsat retning fra Kl. 11.05 hver time som ved 
nuværende køreplan.
ad b: Kørslen omfatter kørsel af 3. og 4. 
klasser fra Uvelse skole til svømmehallen een 
gang ugentlig svarende til 2 dobbeltture. 
ad c : I dette skoleår er tilmeldt 40 elever til 
Sigerslevøster Privatskole. Eleverne har fået 
udbetalt et beløb svarende til billigste 
offentlige transport d.v.s. 1800,00 kr. årligt 
pr. elev. Såfremt elevtallet i 1986/87 er 
uændret vil udgifter andrage ca. 72.000 kr. 
Forvaltningen skønner, at en skolebusrute vil 
koste ca. 50.000 kr årligt. 
ad d : Det indstilles, at forvaltningen 
bemyndiges til , så snart nye klasselister 
foreligger fra skolerne, at indhente tilbud på 
særlig transport (skolebuslignende ordning) af 
flere af de faste "taxa-elever", i det omfang 
det skønnes økonomisk fordelagtig for kommunen.

2 .
Blad nr.
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INDEKLIMA PÅ BYVANGSKOLEN.

Arbejdstilsynet fremsender tilsynsrapport.
Pedel t Byvangskolen fremsender
forslag til intensivering af rengøringen. 
Forvaltningen kan oplyse, at den foreslåede 
forøgelse af rengøringstimerne vil beløbe sig 
til ca. kr. 31.300,- årligt i lønudgift.

./. Kopi af tilsynsrapporten samt pedellens forslag 
vedlægges.

Et medlem af kulturelt udvalg har ønsket 
ovenstående sag optaget på dagsorden således:
HIndeklimaproblemer på Byvanqskolen. 
Arbejdstilsynet har i tilsynsrapport i 4 
punkter påpeget forhold som skal iværksættes på 
Byvangskolen til forbedring af indeklimaet.
Et af punkterne har udvalget tidligere 
behandlet, nemlig udskiftningen af gulvtæpper 
til linolium. En vedtagelse herom på sidste 
udvalgsmøde, har udvalgets formand fortolket, 
som når der en gang var råd til det.
Hvordan og hvornår afhjælpes de af Arbejdstil
synet rejste punkter.''

Teknisk forvaltning oplyser, at Teknologisk 
Institut har fremsendt tilbud på kr. 25.ooo 
excl. moms på måling af fiberindhold i 
forskellige lokaler. Tilbuddet er accepteret og 
målingerne finder sted i perioden 10. - 14. fe
bruar 1986. Rapport vil foreligge ca. 14 dage 
efter.
(09.00 G 01)

3 .
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KINGOSKOLEN - UTÆT TAG.

Teknisk forvaltning fremsender notat vedr. 
utet tag på Kingoskolen og anbefaler stærkt, at 
der fremskaffes midler til en ny tagdækning i 
indeværende år, alternativt er der tagrejsning, 
hvilket var på tale i 1902, prisen herfor var 
dengang ca. 3,5 mili. kr. incl.moms, men 
lysadgang var ikke løst tilfredsstillende, 
hvorfor der foruden prisfremskrivning må 
påregnes ekstraudgifter.

./. Kopi af notatet fra teknisk forvaltning 
vedlægges.
(02.00:09.01 G 01)

4 .

5.
REPARATION AF TAG PÅ UVELSE SKOLE.

Uvelse skole oplyser, at taget på den 
sidstbyggede pavillon er utæt og anmoder om, at 
teknisk forvaltning besigtiger skaderne og at 
taget repareres hurtigst muligt.

Forvaltningen kan oplyse, at der i 
investeringsoversigten for 1906 er afsat 
15o.ooo kr. til hovedistandsættelse af Uvelse 
skole.

Teknisk forvaltning oplyser, at skades på taget 
er analog med Kingoskolen og der skal gøres 
noget mere effektivt end reparation.
Tagdækning er ca. 13 år gammel og taget er kun 
isoleret med 100 mm batts og uden fald. Ved en 
renovering, hvor også tagrejsning må tages op 
som en løsning, bør det afklares, om 
efterisolering skal foretages.
Teknisk forvaltning vil have overslag klar til 
kulturelt udvalgs møde i marts 1906. 
(02.07:17.00 G 01)
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JØRLUNDE FORSAMLINGSHUS - NYT TAG.
6 .

Udvalget besluttede på sit møde den 7. januar 
1986 at anmode teknisk forvaltning om, at 
udarbejde projekt og arbejdsbeskrivelse for 
pålægning af tagbeklædning bølgeeternit på 
Jørlunde Forsamlingshus.
Teknisk forvaltning anmoder om kulturelt 
udvalgs stilling til, om arbejdet skal udbydes 
i indbudt licitation og i givet fald, hvem der 
skal indbydes (indbudt licitation bør normalt 
omfatte 3 - 5  firmaer), eller om arbejdet skal 
udbydes i offentlig licitation.
Arbejdet foreslås udbudt i totalentreprise 
blandt tømrermestre, der må medtage 
blikkenslagerarebjdet i entreprisen.
Teknisk forvaltning foreslår 2" fods 
moccafarvet siliconebehandlede 
bølgeeternitplader, alternativ røde plader. 
Teknisk forvaltning undersøger i øjeblikket, om 
der er tinglyst krav om materialevalg på 
baggrund af beliggenheden nær Jørlunde kirke. 
(82.00 P 27)

7.
UDVIDELSE AF TIMETALLET TIL SKOLEVERJLEDERNE.

Skolevej lederne ansøger om en udvidelse af 
timeforbruget beregnet som o,o3o time pr. 
elevtime/ugtl. for samtlige elever på 7 - 
10. klassetrin eller ca. 13 timer ugtl. 
Timerne ønskes læst som kombinations
beskæftigelse af skolevejlederne.
Forvaltningen kan oplyse, at ansøgningen skal 
ses i sammenhæng med tidligere ansøgninger om 
timetildeling til vejlederopgaver - senest den 
25. marts 1985.
Kopi af ansøgningen vedlægges

Skolekommissionen, den 27/1 1986:

Det indstilles, at der ydes skolevejlederne 
0,015 time pr ugtl. elevtime for eleverne i 7. 
- 10.
klasserne, og at timerne tillægges 
ungdomsvejledningen, og at der oprettes 
kombinationsbeskæftigelse i forbindelse med 
ordningen.

Forvaltningen skal oplyse, at udvidelsen årligt 
vil
beløbe sig til ca. 42.500,00 kr og financieres 
over "488-midlerne".

Dag og år:

4. februar 1986
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ANSØGNINGER FRA LÆRERE 011 OPTAGELSE PÅ DANMARKS 
LÆRERHØJSKOLE I SKOLEÅRET 1986/87.

./. Skoledirektørens indstillinger vedlægges.

Skolekommissionen, den 27/1 1986:

Skoledirektørens indstilling anbefales.

8 .

81.39.17.00 G 01

9.
ANSØGNINGER FRA LÆRERE OH NEDSAT TIMETAL MOD 
TILSVARENDE NEDGANG I LØNNEN I SKOLEÅRET 
1986/87.

Oversigt om ønsker vedlægges.

Skolekommissionen, den 27/1 1986:

Indstilles til godkendelse, såfremt det er 
skemateknisk muligt.

L

81. 10. 17.00 G 01

10.
ANSØGNINGER FRA LÆRERE OM ORLOV UDEN LØN I 
SKOLEÅRET 1986/87.

Skolekommissionen, den 27/1 1986:

81. 30.17.00 G 01
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SAHMELAGNING AF 4. KLASSERNE PÅ SLANGERUP SKOLE 
VED OVERFØRSEL TIL LINDEGÅRDSKQLEN.

Skolekommissionen, den 27/1 1986:

Det indstilles at sammenlægge 
de nuværende to 4. klasser på 
Slangerup skole til een klasse 
pr. 1/8 1986 og at placere 
klassen på Lindegårdskolen 
under forudsætning af, at der 
i skoleåret 1986/87 ydes 15 
ugtl. støttetimer til 
klassen.

11.

Dag og år:
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Forvaltningen kan oplyse, at udgiften årligt 
vil andrage ca. 97.500 og vil i givet fald 
kunne financieres ad lærerlønskontoen.

12.
INDSKOLINGSQRDNING.

Byrådet har på sit møde den 22/1 1986 godkendt 
forelå^g til indskolingsordning.
Socialudvalget har nu rettet henvendelse til 
kulturelt udvalg og forespurgt, om man kan 
passe børnene fra kl. 06.00 til ca. kl. 10.00, 
således at pasningsordningen ikke væsentlig 
forringes i forhold til den nuværende ordning.

(17.00.02 P 07)

13.
MØDEKALENDER 1986.

Fastsættelse af datoer for kulturelt udvalgs 
møder i kalenderåret 1986.

./. Forslag vedlægges.

(00.01 A 14)
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PLACERING AF TIDLIGERE OPHÆNGT BILLEDE I. 
JORLUNDE FORSAMLINGSHUS. MALET AF KAJ. O. 
SKJØDT PEDERSEN

I forbindelse med istandsættelse af den store 
sal i Jørlunde frosamlingshus i 1984, blev et 
billede, malet af Kaj 0. Skjødt Pedersen, 
fjernet og lagt ned i forsamlingshusets kælder. 
Kaj 0. Skjødt Pedersen har nu henvendt sig i 
kulturel forvaltning og forespurgt, hvad der 
skal ske med billedet, idet han mener, at det 
skal hænges op andet steds og ikke ligge nede i 
en kælder.

14.

(20.04.01 G 01)

15.
SLANGERUP H0T0-CRQSS.

Hovedstadsrådet har i skrivelse af 14. januar 
1986 meddelt tilladelse til, at der etableres 
moto-crossbane på arealet ved speedwaybanen, 
dog på de i skrivelsen anførte betingelser.

./. Kopi af Hovedstadsrådets tilladelse vedlægges.

(04.04 G 01)

16.
SLANGERUP MUSIKSKOLE - UDVIDELSE AF SÆSON.

Lederen af Slangerup Musikskole søger om, at 
musikskolens sæson udvides fra 8 til 9 måneder. 

./. Kopi af skrivelsen vedlægges.
Forvaltningen kan oplyse, at udvidelse af 
sæsonen kan holdes inden for budgettet. 
Fritidsnævnet, den 28/1 1986:
Anbefales.

Dag og år: Blad nr.
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REGULERING AF LEDERHQNORAR FOR MUSIKSKOLENS. 
LEDER

Lederen af Slangerup Musikskole, som p. t. får 
et lederhonorar på kr. 36.ooo,- om året, søger 
om, at lederhonoraret stiger i takt med den 
årlige fremskrivning af kontoen for 
lederhonorar.
Forvaltningen kan oplyse, at kontoen i 1986 er 
budgetteret til kr. 38.6oo,-.

Fritidsnævnet, 28/1 1986:
Anbefales.

17.

(81.15:18.02 G 01)

18
VALG AF RERPASENTANT FRA KULTURELT UDVALG TIL 
MUSIKSKOLENS BESTYRELSE.

Forvaltningen kan oplyse, at Lars Møller 
Kristensen er valgt som repræsentant fra 
fritidsnævnet.

(20.03 A 23)

19.
UDPEGNING AF MEDLEM.

Amtsudvalget for skoleidræt anmoder Slangerup 
kommune om at udpege en repræsentant til 
repræsentantskabet for skoleidræt i 
Frederiksborg amt.

(00.01 A 16)
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MEDLEMSTILSKUD IFL, "SLANGERUPORDNINGEN".
20 .

Frederikssund og Omegns Sportsfiskerforening 
søger om medlemstilskud til medlemmer fra 
Slangerup kommune.
Forvaltningen kan oplyse, at byrådet på sit 
møde den 25. september 1986 har godkendt, at 
"Slangerupordningen" revideres derhen, at der 
ydes medlemstilskud til unge, der udøver en 
fritidsinteresse i en forening uden for 
kommunen, såfremt en sådan aktivitet ikke kan 
oprettes i Slangerup kommune.
Frederikssund Sejlklub er blevet godkendt som 
en forening, der kan modtage medlemstilskud til 
unge fra.
Kulturelt udvalg bedes tage stilling til, om 
Frederikssund og Omegns Sportsfiskerforening 
kan sidestilles med Frederikssund Sejlklub med 
hensyn til medlemstilskud.

Fritidsnævnet, den 28/1 1986.
Kan ikke anbefales.

./. Kopi af "Slangerupordningen" vedlægges.

(18.09 0 49 t)

2 1 .
"ETABLERINGSTILSKUD IFL. "SLANGERUPORDNINGEN".

Slangerup-Jørlunde Skytteforening søger om 
etableringstilskud i 1985 efter 
"Slangerupordningen" på baggrund af en 
bekræftelse fra De Danske Skytte-, Gymnastik- 
og Idrætsforeninger (DDSG&I) på modtagelse af 
låneaccept på kr. 6o.ooo,.
Forvaltningen kan oplyse, at Slangerup-Jørlunde 
Skytteforening er optaget i budget 1985 med et 
bruttobeløb på kr. 23.3oo,-,hvilket vil sige, 
at foreningen ved køb af nyanskaffelser til et 
beløb på kr. 23.300,- vil kunne få kr. 11.400 i 
tilskud fra kommunen ( 50'/. af udgifter over kr. 
500,-).
Fra DDSG&I har vi modtaget kopi af faktura, 
hvorefter Slangerup-Jørlunde Skytteforening den 
31/7 1985 har fået leveret 4 stk. 
markeringsanlæg til en samlet pris af kr.
120.000.

Dag og år:

4. februar 1986
Blad nr.

21.
Formandens
initialer:

n -

-ry

- punktet fortsættes næste side -

Hr. 1&51 A/S OAFOLO FREOERIKSHAVN Copyright 05-79



(pkt. 21 - fortsat)

Udgiften er financieret ved, at foreningen har 
modtaget et tilskud på kr. 60.000,- fra DDSG&I 
samt accepteret et rentefrit lån hos DDSG&I på 
kr. 60.000, som afdrages med kr. 6.000,- om 
året i 10 år. Første afdrag forfaldt 11<712 
1985, men er ifl. DDSG&I endnu ikke betalt. 
Kulturelt udvalg bedes tage stilling til, om 
Slangerup-Jørlunde Skytteforening på baggrund 
af en låneaccept kan få udbetalt 
etableringstilskud, idet reglen ifl. 
"Slangerupordningen" er den, at foreningerne 
kan få udbetalt etableringstilskud ved 
forevisning af behørig kvittering for udgiftens 
afholdelse.

(18.09 0 49 t)

22.
TILSKUD TIL 50 ARS JUBILÆUM.

I anledning af Slangerup-korets 50 års jubilæu, 
søger koret om tilskud til en jubilæumskoncert, 
sorn afholdes i Jørlunde Forsamlingshus den 25. 
oktober 1986 som et åbent arrangement.
Koret har anslået udgifterne til noder, leje af 
lokaler, orkesterledsagelse, solister m.v. til 
kr. 15.000 - 20.000, hvortil kommer udgifter 
til program og avertering.
Koret har endvidere i forbindelse med jubilæet 
tænkt på, at udgive en plade eller i bånd og 
forespørger, om kommunen vil støtte en sådan 
udgifvelse, mod at kommunen anvender pladen 
eller båndet som gaver og hilsener til gæster i 
byen, venskabsbyer m.v.

Forvaltningen kan oplyse, at kulturelt udvalg 
i november 1983 ydede Slangerup Folkedansere et 
tilskud på kr. 5.ooo ved 10 års jubilæum og i 
november 1984 Slangerup Badmintonklub kr.
4.ooo ved 40 års jubilæum.

Forvaltningen indstiller, at tilskud til 
jubilæumskoncerten ydes efter bekendtgørelse 
af lov om fritidsundervisning m.v. prf. 71 - 
supplerende kulturelt arrangement, hvorefter 
staten, kommunen og initiativtageren hver yder 
et tilskud på 1/3 af udgifterne.
Udvalget bedes tage stilling til

a) tilskud til jubilæumskoncert

Dag og år:
4. februar 1986
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ÅBNINGSTID I SLANGERUP SVØMMEBAD.

Kulturel forvaltning er blevet ringet op af
der oplyser, at hun i den 

offentlige åbningstid i Slangerup svømmebad om 
onsdag fra kl. 15.oo - 21.00 ikke kan få sit 
barn med ind i badet mellem kl. 19.00 - 21.00, 
idet disse 2 timer er forbeholdt voksne. 
Kulturelt udvalg bedes tage stilling til, om 
badet også skal stå åbent for børn i de 2 timer 
mellem kl. 19.00 og 21.00.
Forvaltningen kan oplyse, at badet endvidere 
har åbent hver lørdag fra kl. 7.30 - 14.oo, 
hvor der adgang for både børn og voksne.

./. Slangerup svømmebad kan ikke anbefale, at der 
holdes åbent for børn i de omhandlede 2 timer, 
men såfremt reglen skal lempes, foreslår 
Slangerup svømmebad, at børn i tidsrummet kl. 
19.99 - 21.00 kun har adgang i følge med 
voksne, jvf. vedlagte kopi af skrivelse fra 
Slangerup svømmebad.

2 3 .

(04.07 G ol t)

24.
BENYTTELSE AF LOKALER PÅ SLANGERUP SKOLE EFTER 
1/8 1986.

Flere foreninger har søgt om at måtte benytte 
lokaler på Slangerup skole efter 1/8 1986, 
f. eks. ønsker Slangerup Musikskole 
musiklokalet på skolen stillet til rådighed, 
Slangerup Billard klub ønsker tildelt egne 
lokaler til billard- og skakklub og Det danske 
spejderkorps ønsker at få andel i pavillonerne.

(82.16:18.00 G ol)
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25.
KOMMUNEPLANLÆGNINGEN.

Teknisk forvaltning fremsender kopi af den 
debatavis, som byrådet på sit novembermøde 
vedtog at udsende som debatoplæg om 
kommuneplanlægningen og revisionen af 
kommuneplanen.

/. Kopi vedlagt.
Kulturelt udvalg bedes fremkomme med 
bemærkninger til oplægget inden 192 1986.

(01.02.03 P 15)

26.
EVENTUELT TILKOMNE SAGER.

a)NEDSÆTTELSE AF EN ARBEJDSGRUPPE TIL 
UDBYGNING AF IDRÆTSANLÆG 
I SLANGERUP KOMMUNE.
Fritidsnævnet, den 28/1 1986:
Det indstilles, at der nedsættes en 
arbejdsgruppe, bestående af:
1 medlem fra kulturelt udvalg 
1 medlem fra fritidsnævnet 
3 medlemmer fra brugerne.
Arbejdsgruppen arbejder med udbygning af 
idrætsanlægget ved Slangerupgård.
(04.04 A 23)

27.
MEDDELELSER TIL PRESSEN.

Mødet slut kl.
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